

Executive Summary

1. The application site is on Lots 443 S.B RP (Part), 444 S.B RP (Part), 445 S.B RP (Part), 446 S.B RP (Part) and 447 S.B RP (Part) in D.D. 41 and Adjoining Government Land, Sha Tau Kok, New Territories.
2. The applied use is renewal planning approval for 'Temporary Public Vehicle Park (Coaches and Private Cars Only)' for a Period of 3 Years.
3. The site area is about 2,150m², of which 334m² is government land.
4. A total of 23 parking spaces and loading / unloading spaces are proposed on the site, including 9 parking spaces for coaches and 14 parking spaces for private cars.
5. Operation hours are 7 a.m. to 11 p.m. every day (including Sundays and Public Holidays).

行政摘要

1. 申請地點位於新界沙頭角丈量約份第 41 約地段第 443 號 B 分段餘段(部分)、第 444 號 B 分段餘段(部分)、第 445 號 B 分段餘段(部分)、第 446 號 B 分段餘段(部分)及第 447 號 B 分段餘段(部分)和毗連政府土地。
2. 申請用途為「臨時公眾停車場(只限旅遊車及私家車)」的規劃許可續期 (為期 3 年)。
3. 申請面積為大約 2,150 平方米，當中包括 334 平方米的政府土地。
4. 申請地點將提供 23 個泊車及上落客車位，包括 9 個旅遊巴士泊車位及 14 個私家車泊車位。
5. 營業時間為每日上午 7 時至下午 11 時 (包括星期日及公眾假期)。